
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 11. februar 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 554

Vil ministeren vurdere, om den øgede tilladte mængde kvælstof har gavnet udbyttet som

lovet i landbrugspakken, jf. formuleringen ” Mere gødning på de danske marker vil være

en mærkbar økonomisk håndsrækning til de danske landmænd, og det er en hårdt til-

trængt forbedring af dansk landbrugs konkurrenceevne. Det vil betyde, at landmændene

kan høste mere og sælge mere.” i nyheden fra Miljø- og Fødevareministeriet fra den 20.

november 2015 under overskriften ”Mere gødning giver landbruget milliardgevinst”

(mfvm.dk)?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Ida Auken (RV).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Ida.Auken@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen

formand
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